
یکشنبه 29 مرداد 1396 - 12:04

نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان : سند استراتژی اتاق بازرگانی اصفهان رونمایی
میشود/شورای هماهنگی توسعه پایدار در اتاق بازرگانی اصفهان تشکیل میشود

رییس کمیسیون سیاستگذاری و پایش اتاق بازرگانی اصفهان از رونمایی سند استراتژی اتاق بازرگانی ، 11 کمیسیون و

دو شورای عالی جوانان و بانوان با حضور رییس اتاق بازرگانی ایران و جمعی از مسوولین استان اصفهان خبر داد.

رییس کمیسیون سیاست&zwnj;گذاری و پایش اتاق بازرگانی اصفهان از رونمایی سند استراتژی اتاق بازرگانی ، 11 کمیسیون و دو شورای عالی جوانان و بانوان با حضور رییس

اتاق بازرگانی ایران و جمعی از مسوولین استان اصفهان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان ،مصطفی رناسی در ششمین جلسه کمیسیون سیاست&zwnj;گذاری و پایش اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد:سند استراتژی اتاق

بازرگانی اصفهان در 800 صفحه شامل 13 جلد است که علاوه بر 11 کمیسیون اصلی 64 کمیته زیرمجموعه را تحت پوشش قرار داده و برای هر کمیته استراتژی تعریف کرده

است.

بازار مصرفی جهان است نباید بازار جهانی در منطقه خاورمیانه است،افزود:آسیای میانه و غربی بزرگ&zwnj;ترین  اینکه  با اشاره به  بازرگانی اصفهان  اتاق  نایب رییس 

به&zwnj;آسانی از این بازار صرفه نظر کرد .

علی کرباسی زاده نایب رییس کمیسیون گردشگری و برند شهری اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه گفت:شورای هماهنگی توسعه پایدار اتاق بازرگانی اصفهان باهدف بررسی

مسیرهای توسعه استان و آسیب&zwnj;شناسی آن در بخش اجرایی اتاق راه&zwnj;اندازی می&zwnj;شود.

وی افزود:در سند توسعه پایدار سازمان ملل متحد 17 بخش پیش&zwnj;بینی&zwnj;نشده است که می&zwnj;توان از آن برای توسعه پایدار استان اصفهان بهره گرفت .

وی با اشاره به سرمایه&zwnj;گذاری بسیار در بخش صنعت ایران طی چند دهه گذشته گفت:توسعه صنعتی باعث افزایش آلودگی محیط&zwnj;زیست شده است که

مهم&zwnj;ترین دلیل آن بی&zwnj;توجهی به توسعه پایدار در توسعه صنایع بوده است .

کرباسی زاده رشد بی&zwnj;تناسب مراکز آموزش در استان اصفهان را نشان دیگری از بی&zwnj;توجهی به توسعه پایدار دانست و گفت:باوجود تعدد دانشگاه&zwnj;ها و مراکز

آموزشی عالی ،نیروی انسانی موردنیاز بخش&zwnj;های اقتصادی استان آموزش داده نمی&zwnj;شود.

وی تاکید :سرمایه&zwnj;گذار خارجی هوشمند است و بر اساس موولفه های توسعه پایدار جذب می&zwnj;شود .

کرباسی زاده اضافه کرد:در هر فعالیتی در استان باید نگاه توسعه پایدار داشته باشیم و هر توسعه ایی و رشدی را به منزله توسعه پایدار تعریف نکنیم .

محمدرضا ابکا عضو کمیسیون سیاست&zwnj;گذاری و پایش اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه خواستار عارضه&zwnj;یابی از برنامه&zwnj;های توسعه طی چند دهه گذشته

در استان اصفهان شد و گفت:برای جلوگیری از توسعه ناپایدار استان باید برنامه&zwnj;ریزی بر اساس توسعه پایدار و بررسی مزیت&zwnj;ها انجام داد.

مهدی جعفر پیشه نایب رییس کمیسیون تشکل&zwnj;های اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه خواستار مشارکت سازمان&zwnj;های دولتی استان در شورای هماهنگی توسعه

پایدار شد و گفت: این شورا می&zwnj;تواند مسایل استان اصفهان را از دیدگاه توسعه پایدار دنبال کند.

در ادامه این جلسه مصوب شد که تعداد کمیته&zwnj;های کمیسیون گردشگری و برند شهری از 5 کمیته به 3 کمیته برند شهری ،فرهنگ و ارتباطات گردشگری، کمیته توسعه

زیرساخت و خدمات گردشگری و کمیته جذب و تسهیل سرمایه&zwnj;گذاری گردشگری تغییر پیدا کند .
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